

tali yang merentangi dan menyebabkan belum wujudnya kesatuan perjuangan di kalangan umat Islam.

Kaum angkatan muda yang demikian itulah yang berhak mengadakan “perhitungan” dengan kaum tua yang menyimpang haluan perjuangannya.

Dalam tangan kaum angkatan muda terletak amanah dan “*Risalah al-Kubrā*” (tanggungjawab yang besar – P.), yang wajib mereka tegakkan dengan segenap pengorbanan yang boleh mereka berikan.

Kaum angkatan muda hendaklah membentangkan jalan persatuan, syarat mutlak yang wajib dimiliki oleh kaum muslimin. Undang-undang perjuangan menuntut wujudnya kekuatan dalam kalangan umat Islam sendiri, kalau tidak, umat Islam akan menemui sejarah kehancuran bagi sekian kalinya.

Adakah umat Islam kita masih mempunyai golongan angkatan muda yang berwatak dan bersifat seperti yang kita gambarkan di atas? – Yang sungguh-sungguh menyedari kedudukan sebagai memegang amanah dan risalah?

Jawab atas pertanyaan yang tersebut terserahlah kepada golongan angkatan muda itu sendiri.

Kalau kita menggunakan istilah angkatan muda, janganlah pembaca hubungkan dengan “umur” muda sebagai ukuran.

Bukan ukuran umur, tetapi ukuran jiwa dan semangat! Tidak sedikit pemuda Islam yang cara berfikirnya lebih tua dan lebih mundur dari orang tua.

Pemuda yang seperti itu hanya kerjanya mencari muka di amna-mana mahu disukai oleh segala golongan.

Pemuda yang seperti itu, kerjanya hanya menjilat untuk mencari pangkat atau mata benda yang dekat.

Bukan pemuda yang seperti itu yang kita panggil mempelopori perjuangan!

Pejuang Islam Dalam Kenangan

Dalam denyutan nafas menggerak langkah

banjir barat datang mencurah

mencengkam menjajah

seluruh rakyat murba dirasuk sudah

Besar pengaruh bermain keadaan

makin merebak tak mungkin ditahan

yang tertindas – dihipit malang

kersanglah tempat kecintaan – berpijak sayang

Aduhai Tuhanku!

dimanakah pejuang Islam bersemadi

- gema suci pada pertiwi

pernah terkulai tak bermaya lagi

matilah layaknya senyap sepi

Wahai alim ulama dan zua'ma

kini alam Islam – kalam suram

apa sudahnya – pernah segala peristiwa

jadi pujaan

Gilang gemilang di alam maya ini

tetapi tak ada satu yang mencetus tiba

sedih pilu robohan moral rakyat murba

aqabah agama – tatasusila

terus banjir barat mengalir melimpah tebing merata-rata

Nusantara

Tetapi kalau iman sudah mendalam

Api cinta – cinta pada pertiwi – kian menyala

faham revolusi menuju maya – bahagia

tersenyum ibu pertiwi, di padang keredhaan Ilahi.